

南加州中文學校聯合會
Southern California Council of Chinese Schools
5462 Marview Dr. La Palma, CA 90623

www.scccs.net

南加州中文學校聯合會公文39屆第19號
Southern California Council of Chinese Schools Official Document 39th No.19

日期: 2014年12月30日
Date: December 30, 2014

各位校長、代表、本會理事及執行委員道鑒:
Dear principals, Representatives, Council Directors and Executive Committees:

全美中文學校聯合總會來函: 有關2015全美SAT中文模擬考試, 定於3/6、3/7、3/8 (星期五、六、日) 舉行。

National Council of Associations of Chinese Language Schools' Letter: 2015 National Preparation Test for SAT II Chinese With Listening available test dates are 3/6, 3/7, 3/8 (Friday, Saturday and Sunday)

1.報名日期: 2015年1/1至2/5 (中文學校若有特殊原因經得主辦單位許可得延期1-2週)。
Registration date: 01/01/2015-02/05/2015 (Chinese school has 1-2 week extension if permitted by the Council)

2.考試場地: 全美各地區之中文學校均可以申請, 請和召集人徐欣連絡。
E-mail: hccindyw@gmail.com, 電話: (714) 693-0387
Test Centers: All Chinese schools in the United States can apply. Please contact convener Xin Xu.
E-mail: hccindyw@gmail.com, Phone: (714) 693-0387

3.“2015全美SAT中文模擬考試手冊“已上網, 敬請下載。手冊資料齊全, 包括: 2015年全美SAT中文模擬考試簡章, 考試方式及內容說明, 考生成績單及考試計分方法說明, 考生須知, 各校主辦人得工作流程, 各教室祝考人得工作流程, 學校資料更新表, 團體報名表, 學生報名表, 以及答案卷 (Answer Sheet) 和SAT中文科目測驗學生語言背景調查樣本等。
2015 National Preparation Test for SAT II Chinese With Listening Manual is available to download. The Manual contains all information. It includes 2015 National Preparation Test for SAT II Chinese With Listening Introduction, Testing methods, Content Overview, Student Score Report, Test Rating and Scoring, Candidate Information, School Organizers Working Procedures, Proctors Working Procedures, School Information Update Form, School

Registration Form, Student Registration Form, Answer Sheet and SAT II Chinese With Listening students language background investigation sample etc.

4.若有任何問題，歡迎連絡：

Email:hhcindyw@gmail.com , theresachao8@gmail.com

電話： (714)693-0387 , (714)628-1899

If you have any question, please contact:

Email:hhcindyw@gmail.com , theresachao8@gmail.com

Phone: (714)693-0387 , (714)628-1899

尙此 敬祝

教安

Best Wishes,

會長：孫相治 敬上 714—873—6024

President: Xiangzhi Sun 714-873-6024

附件：

Attachments:

1.SAT 中文模擬考試通知

National Preparation Test for SAT II Chinese With Listening Notification

2. SAT中文模擬考試手冊

National Preparation Test for SAT II Chinese With Listening Manual